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Spørgsmål nr. 1367 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”I forlængelse af ministerens svar på spørgsmål 677 fra Rets-

udvalget (alm. del) bedes ministeren redegøre for status for den 

bebudede implementering af nye fælles retningslinjer i Krimi-

nalforsorgen for praksis for at yde økonomiske støtte til indsat-

tes uddannelsesgebyr, arbejdstøj, bøger og transport.” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelse af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Direktoratet for Kriminalforsorgen, som har oplyst følgende: 

 

”Direktoratet for Kriminalforsorgen har oplyst, at opgaven 

med at udarbejde de nye fælles retningslinjer stadig pågår.  

 

Som oplyst i Justitsministeriets besvarelse af spørgsmål nr. 677 

(Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg beror udarbejdelsen af 

de fælles retningslinjer på en større afdækning af institutioner-

nes nuværende praksis på området. Dette arbejde skal danne 

baggrund for en indstilling, som derefter skal i høring i institu-

tionerne, inden de nye retningslinjer kan fastlægges endeligt. 

Dette arbejde har mod forventning varet længere end oprinde-

ligt antaget. En endelig implementering af retningslinjerne for-

ventes derfor først at finde sted ultimo 2014. 

 

Som tidligere oplyst vil de nye retningslinjer blive sendt til 

Folketingets Retsudvalg, når de er implementeret.” 

 

 

 

 

 

 

 


